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Protokół  nr XLIX/10 
z Sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 30 czerwiec 2010 r. 
w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji 
 
Przewodniczący Rady  Zdzisław Kłodnicki  o godz. 11: 08 otworzył sesję i po powitaniu radnych  
i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające podejmowanie 
prawomocnych decyzji.  
Radni nieobecni: pan: Zimoch Piotr 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Sekretarz Gminy                    - pan Waldemar Balcerek, 
- Skarbnik Gminy                     – pani Alina Brząkała, 
- Kierownik Gminnego Zespołu Placówek Oświatowych – pani Barbara Kulak 
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – pani Aniela Lipińska 
- Inspektor ds. gospodarki gruntami – pani Anna Pilarek; 
- Inspektor ds. prognozowania rozwoju , promocji i funduszy unijnych – pani Magdalena Osada 
- Radca Prawny – pani Gabriela Drzazga 
- przedstawiciele z prasy 
oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  Wójta Gminy z działalności  między sesjami, zwłaszcza z wykonania uchwał. 
6. . Podjęcie uchwał w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy na 2010 r.; 

 uchylenia uchwały Nr XXIV/114/08 w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce Opatowskiej do prowadzenia postępowań wobec 
dłużników alimentacyjnych; 

 zmiany do statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce Opatowskiej. 
7. Stan służby zdrowia na terenie Gminy: 

- opieka nad mieszkańcami, ośrodek w Opatowie, 
- pomoc społeczna na terenie Gminy w I półroczu 2010- środki, kadra ośrodka, 
- sport na terenie Gminy. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich  sesjach.  
10. Wolne głosy i wnioski.  
11. Zakończenie obrad XLIX Sesji Rady Gminy. 

 
Do porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy pan Zdzisław Kłodnicki poprosił o wycofanie 
uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXIV/114/08 w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce Opatowskiej do prowadzenia postępowań wobec dłużników 
alimentacyjnych (za wycofaniem głosowało 14 radnych), oraz o wprowadzenie i rozpatrzenie przez 
radnych dwóch projektów uchwał, które zostały przygotowane już po przesłaniu porządku obrad. 
Proponuje się rozpatrzyć projekty w sprawie: 
a)przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru  
   położonego w obrębie geodezyjnym Piaski w gminie Łęka Opatowska (za wprowadzeniem  
   projektu głosowało 14 radnych); 
b) przyjęcia aktualizacji wieloletniego programu inwestycyjnego Gminy Łęka Opatowska na lata  
   2009-2013. (za wprowadzeniem projektu głosowało 14 radnych). 

Przewodniczący Rady zaproponował wycofanie z porządku obrad pkt 5 sprawozdania Wójta ze względu 
na jego nieobecność i krótki czas międzysesyjny.( za głosowało 14 radnych)  
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod glosowanie porządek obrad po wprowadzeniu zmian. Za 
przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych  
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Ad. 3. Przyjęcie protokółu z poprzednie sesji. 
 
Uwag do protokółu z sesji XLVIII nie wniesiono. Radny pan Marcin Jeziorny zaproponował odstąpić  
od czytania protokołu. Protokół przyjęto  jednomyślnie – „za” głosowało  14 radnych. 
 
Ad.4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
międzysesyjnym. 
 
Praca moja polegała głównie na przygotowaniu w szybkim tempie tej sesji. Oprócz prac i dyżurów 
związanych z sesją Rady Gminy brałem udział w Nocy Kupałowej na Ustroniu, potem na zaproszenie 
zarządu LZSu „Płomień Opatów”. Uczestniczyłem w meczu, który przypieczętowywał wejście do Ligii 
okręgowej. Byłem na dwóch zakończeniach roku szkolnego – w Szkole Podstawowej w Łęce 
Opatowskiej oraz w Gimnazjum w Opatowie. Miałem możliwość obserwowania wyników pracy ostatnich 
klas – świadectw z paskiem było pół na pół w obydwu szkołach. O tym wyniku świadczy dobra praca 
naszych placówek oświatowych. W imieniu Rady podziękowałem Gronu Pedagogicznemu i absolwentom 
w tych szkołach.  
 
Ad. 5.  Podjęcie uchwał w sprawie.  
 
Uchwała Nr XLIX/216/10 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2010 r.. 
Pani Skarbnik Alina Brząkała przedstawiła zmiany w budżecie. 
Po stronie dochodów dokonano następujących zmian: 
- Dział 010 – rozdz. 01010 – przeniesienie planu dotacji z § 6298 na § 6297 i jednocześnie zmniejszenie  
  planu dotacji o kwotę 184.446,00 zł. w związku z podpisaniem aneksu do umowy  
- rozdz. 01041 – przeniesienie planu dotacji z § 6298 na § 6297 i jednocześnie zmniejszenie planu dotacji  
  o kwotę 109.727,00 zł. w związku z podpisanym aneksem do umowy  
- Dział – 751 – rozdz. 75107 – zwiększenie planu na podstawie  pisma Nr DKL-3101-20/10 z dnia 
  28.06.2010r.  KBW Delegatury w Kaliszu w sprawie dotacji  w kwocie 2.565,00 zł. z przeznaczeniem na 
  wypłatę zryczałtowanych diet dla członków obwodowych komisji wyborczych. 
- Dział 758 – rozdz. 75814 – zwiększenie planu o kwotę 8.000,00 zł. z tytułu gwarancji wadialnej  
- Dział 852 – decyzja Wojewody Wlkp Nr FB.I-3.3011-181/10 z dn. 23.06.2010r. w sprawie zwiększenia  
  dotacji – rozdz. 85214 § 2030 w kwocie 992,00 zł. i rozdz. 85216 § 2030 w kwocie  
 1.011,00 zł. na zasiłki  
- Dział 853 – dokonano przeniesienia planu w kwocie 102.251,00 zł. z § 2008 na § 2007 oraz zwiększono 
  plan o kwotę 49.650,00 zł. w tym; § 2007 kwota 42.202,50 i § 2009 kwota 7.447,50   
– umowa NrPOKL.07.03.00-30-215/09-00 o dofinansowanie projektu w ramach programu Operacyjnego 
   Kapitał Ludzki   
- Dział 900 rozdz. 90001 – przeniesienie planu dotacji z § 6298 na § 6297 w kwocie 3.585.417,00 zł.  
- Dział 926 – rozdz. 92601 – przeniesienie planu dotacji w kwocie 333.000,00 zł. przyznanej od 
  Samorządu Województwa Wielkopolskiego z § 6330 na § 6300 ( wskazania nieprawidłowości wg 
   Uchwały Nr 12/959/2010 Kolegium RIO z 23.06.2010r. )  
 - rozdz. 92605 – zwiększenie planu o kwotę 15.000,00 zł. z tytułu odpłatności za salę sportową . 
Dochody zwiększono o kwotę 5.645.819,00 zł. i zmniejszono o kwotę 5.871.774,00 zł. Ogółem plan 
dochodów budżetu Gminy zmniejszył się o kwotę 216.955,00 zł.   w tym zadanie zlecone wzrosły o kwotę  
2.565,00 zł.  
Po stronie wydatków dokonano następujących zmian: 
- Dział 010 – rozdz. 01010 – przeniesienie planowanych kwot na inwestycje z § 6058 na § 6057 i 
jednocześnie zmniejszono wydatki w § 6057 o kwotę 184.446,00 zł. – podpisanie aneksu do umowy o 
dofinansowanie zadania ze środków UE 
- rozdz. 01041 – przeniesienie planowanych kwot na inwestycję z § 6058 na § 6057 i jednocześnie 
zmniejszono wydatki w § 6057 o kwotę 109.727,00 zł. – podpisanie aneksu do umowy o dofinansowanie 
zadania ze środków UE. Zwiększono plan w § 6050 o kwotę 3.000,00  
- rozdz. 01095 – przeniesienie planu między paragrafami w kwocie 14,00 zł.  
- Dział 700 – rozdz. 70005 – przeniesienie planu między paragrafami w kwocie 2.000,00 zł. i zwiększenie 
wydatków na zakupy o kwotę 2.898,65 zł.  
- Dział 750 – rozdz. 75023 – przeniesienie planu wydatków miedzy paragrafami w kwocie 7.000,00 zł. i 
zwiększenie ogółem rozdziału o 11.000,00 zł. – wydatki związane z zakupem sprzętu komputerowego  
- rozdz. 75075 – utworzenie planu w § 4110 w kwocie 500,00 zł. – składki ZUS od umów zleceń 
- Dział 751 – rozdz. 75107 – zwiększenie planu o kwotę 2.565,00 zł. na wypłatę zryczałtowanych diet 
oraz dokonano przeniesienie planu między paragrafami w kwocie 442,00 zł.  
- Dział 754 – rozdz. 75412 – przeniesienie planu między paragrafami w kwocie 6.095,00 zł. -  
- Dział 801 rozdz. 80101 – przeniesienie planu wydatków między paragrafami w kwocie 4.950,00 
- rozdz. 80104 - przeniesienie planu wydatków między paragrafami w kwocie 2.300,00 zł. 
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- rozdz. 80110 – przeniesienie planu wydatków między paragrafami w kwocie 2.000,00 zł. 
- rozdz. 80114 -  przeniesienia planu wydatków między paragrafami w kwocie 700,00 zł 
- Dział 851 – rozdz. 85154 – przeniesienie planu wydatków między paragrafami w kwocie 3.000,00 zł.  
- Dział 852 – rozdz. 85214 – zwiększenie planu wydatków o kwotę dotacji 992,00 zł. oraz przeniesienie  
  planu : § 3110 – 1.827,00 i § 3119 – 1.637,44 na rozdz. 85295 – dofinansowanie programu 
  realizowanego w ramach umowy z Woj. Urzędem Pracy 
- rozdz. 85216 – zwiększenie planu o kwotę dotacji 1.011,00 zł. na zasiłki  
- rozdz. 85219 – przeniesienie planu wydatków między paragrafami w kwocie 1.000,00 zł.  
- rozdz. 85295 – zwiększenie o kwotę 3.464,44 zł. ( przeniesienie z rozdz. 85214 )  
- Dział 853 – rozdz. 85395 – dokonano przeniesienia planu w  kwocie 102.251,00 zł. z paragrafów z 
  czwartą cyfrą „8” na paragrafy z czwartą cyfrą „7”. Wprowadzono do planu wydatki w kwocie  
  49.650,00 zł. z tytułu nowej umowy Nr POKL.07.03.00-30-215/09-00 oraz utworzono plan w § 4170  
  w kwocie 1,35 zł. ( rozliczenie końcowe projektu i nie zakwalifikowanie wydatków w kwocie 1,35 do 
  wydatków kwalifikowanych )  
- Dział 900 – rozdz. 90001 –utworzenie planu w § 4580 w kwocie 811,00 ( odsetki z tytułu opłat za zajęcie 
  pasa drogowego ), zmniejszenie planu w § 4430 o kwotę 211,00 zł.  
- Dział 926 rozdz. 92605 – zwiększenie planu o kwotę 5.000,00 zł. z przeznaczeniem na umowy  
  zlecenia oraz energie elektryczna  
Wyodrębniono ponadto w uchwale oraz utworzono załącznik do dochodów i wydatków dokonywanych na 
podstawie podpisanej umowy z Samorządem Województwa – Wielki Sport w małej wsi ( wskazania 
nieprawidłowości wg Uchwały Kolegium RIO z 23.06.2010r. ). 
Wydatki zwiększono o kwotę 1.769.070,78 zł. a zmniejszono o 1.986.025,78 zł. Ogółem wydatki budżetu 
Gminy zmniejszono  o kwotę   216.955,00 zł.  w tym zadania zlecone zwiększono o kwotę 2.565,00 zł. 
 
Radni mieli nie mieli pytań do uchwały: 
 
Po odczytaniu uchwały Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu -  14 
głosami  „za” – podjęła uchwałę Nr XLIX/216/10  w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2010. 
 
Uchwała Nr XLVIII/218/10 w sprawie zmiany do statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce 
Opatowskiej.  
Kierownik GOPS pani Aniela Lipińska wyjaśniła, że jednym z zadań zleconych z zakresu administracji 
rządowej realizowanych przez gminy było zgodnie z art. 18 ustawy o pomocy społecznej  „ przyznawanie 
i wypłacanie zasiłków” stałych”. Zmianą ustawy o pomocy społecznej zadanie to zostało  skreślone z 
art.18 i przekazane do art.17 w/w ustawy do zadań własnych gminy o charakterze obowiązkowym. Tak 
więc przyznawanie i wypłacanie zasiłków stałych należy obecnie do zadań własnych Gminy .Dlatego też 

niezbędna jest zmiana w Statucie  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce Opatowskiej. 
Radni nie mieli pytań odnośnie uchwały. 
 
Po odczytaniu uchwały Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu -  14 
głosami  „za” – podjęła uchwałę Nr XLIX/218/10 w sprawie zmiany do statutu Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Łęce Opatowskiej.  
 
Uchwała nr XLIX/217/10 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie geodezyjnym Piaski w gminie Łęka Opatowska 
 
Inspektor ds. gospodarki gruntami pani Anna Pilarek wyjaśniła wniosek wpłynął w ostatnim tygodniu o d 
inwestora z Piasek. Nieruchomość dana posiada obecnie trzy miejscowe plany, które są niespójne. 
Inwestor w celu ujednolicenia zapisów miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wystąpił z 
wnioskiem o ich zmianę. Jest to formalność- przeniesienie zapisów z poprzednich miejscowych planów. 
Konieczne jest wszczęcie procedury dlatego tak szybko jest uchwała podejmowana. Pani inspektor 
zapewniła, że uzupełni ją o stosowne uzasadnienie.  
 
Radny pan Janusz Stryczek zadał pytanie czy koszty związane z miejscowym planem będą pokrywane 
przez gminę czy przez inwestora? 
I 
Pani Anna Pilarek odpowiedziała że inwestor jest zainteresowany pokryć koszty jednak tak czy inaczej 
miejscowy plan obciąża budżet gminy. Wniosek został podjęty ponieważ żadna infrastruktura nie będzie 
budowana wszystko pozostaje bez zmian, także nie ma problemu, jest to tylko czysto porządkowe 
działanie.  
 
Radny pan Janusz Stryczek zapytał czy inne wnioski złożone w referacie w sprawie zmiany 
przeznaczenia nieruchomości nie mogłyby być przy okazji uwzględnione? 
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Pani Anna Pilarek wyjaśniła iż większość z tych wniosków ciągnie za sobą procesy inwestycyjne 
związane z infrastruktura techniczną, a w tym  przypadku  nie zmieniamy nic, wszystko pozostaje bez 
zmian. Z trzech planów miejscowych robimy jeden zapis.  
 
Po odczytaniu uchwały Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu - 14 
głosami  „za” – podjęła uchwałę Uchwała nr XLIX/217/10 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie 
geodezyjnym Piaski w gminie Łęka Opatowska 
 
Uchwała Nr XLVIII/219/10 w sprawie  przyjęcia aktualizacji wieloletniego programu inwestycyjnego Gminy 
Łęka Opatowska na lata 2009-2013. 
Inspektor ds. prognozowania rozwoju , promocji i funduszy unijnych pani Magdalena Osada wyjaśniła, że 
W związku z weryfikacją wniosku o przyznanie pomocy pn. „Budowa budynku świetlicy  z zapleczem 
socjalno – gospodarczym w Mariance Siemieńskiej i urządzenie w budynku centrum pszczelarstwa” 
złożonego w ramach działania 4.1/413 Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju PROW 2007-2013 dla 
operacji, które odpowiadają warunkom przyznania pomocy w ramach działania” Odnowa i rozwój wsi”, 

Gmina Łęka Opatowska w dniu 24.06.2010r. otrzymała pismo w sprawie korekty kwoty wprowadzonej do 
Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na zabezpieczenie realizacji ww. zadania. Pierwotnie WPI 
zabezpieczało  środki w kwocie 363 714,16zł brutto na roboty budowlane. Zgodnie z wnioskiem o 
dofinansowanie kwota na roboty budowlane została powiększona o koszty dokumentacji kosztorysowo-
projektowej oraz koszty inspektora nadzoru. Wprowadzana zmiana dotyczy zwiększenia kwoty 
363 714,16zł o koszty dokumentacji oraz inspektora nadzoru w wysokości 11 244,00zł brutto. Razem 
koszt realizacji zadania wynosi 374 938,16zł brutto. 
Do uchwały nie wniesiono uwag. 
 
Po odczytaniu uchwały Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu - 14 
głosami  „za” – podjęła uchwałę Nr XLIX/219/10 w sprawie przyjęcia aktualizacji wieloletniego 
programu inwestycyjnego Gminy Łęka Opatowska na lata 2009-2013. 
 
Po rozpatrzeniu wszystkich uchwał Przewodniczący Rady pan Zdzisław Kłodnicki o godz. 11:55 ogłosił 
dziesięć minut przerwy. 
Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad. Radny pan Janusz 
Stryczek był nieobecny w dalszych obradach. 
 
Ad. 6.Stan służby zdrowia na terenie Gminy 
 
Radny pan Leszek Zalewski opowiedział o swojej pracy  lekarza  w Ośrodku Zdrowia w Łęce 
Opatowskiej. Zasady pracy Ośrodka na terenie się nie zmieniły. Została odebrana możliwość skierowania 
na badania specjalistyczne: na tomograf, Doppler i rezonans. Skierowanie jest możliwe tylko od 
specjalistów określonych dziedzin. Zasady przyjmowania w sensie godzinowym się nie zmieniły – mamy 
obowiązkowe popołudniówki. 
 
Pan doktor wyjaśnił, że ilość pacjentów jest znaczna. W zeszłym roku było 11312 pacjentów, a w I 
półroczu bieżącego roku było ich 5700. Czyli  analizując około 900 pacjentów na miesiąc, czyli około 40 
pacjentów średnio na dzień przyjęć. W 2009r  wykonano 1337 badań laboratoryjnych natomiast w I 
półroczu jest już 1100 wykonanych. Doktor zwrócił uwagę, że zmieniony został wykonawca badań. 
Obecnie są one wykonywane w Wieruszowie przez łódzkiego wykonawcę ze względu na ich tańszy 
koszt. Badania rentgenowskie nadal wykonywane są prze ZOZ Kępno. 
 
Doktor Henryk Kołcio zwrócił uwagę na monopol w kosztach jakie ponoszone są w przypadku badań 
rentgenowskich. Te same wykonywane w Ostrowie Wlkp. są o 40% tańsze. Doktor  wyjaśnił, że w 
Ośrodku zdrowia w Opatowie jest jego pacjentów około 60%. W ciągu 5 miesięcy 2010roku przyjęto 2638 
pacjentów, wizyt domowych było 37, badań laboratoryjnych było 571, wydanych skierowań na badania 
rentgenowskie – 84, na badania EKG ponad 60. 
Ważną sprawę którą pan doktor poruszył był kwestia weryfikowania ubezpieczeń wśród pacjentów. Będą 
sprawdzane w najbliższym czasie skrupulatnie podstawy przyjmowania pacjenta. 
 
Pan doktor Leszek Zalewski dodał, że nie ma możliwości zweryfikowania pacjenta czy jest ubezpieczony. 
Problemem jest to, że nie wolno wypisywać recept, kiedy nie widzi się pacjenta. Doktor stwierdził, że jest 
to nieludzki przepis. Doktor przedstawił  tematy poruszane na Radzie Społecznej ZOZU. Pierwszym z 
nich był plan finansowy  na dzień 31 maja 2010roku ma bilans ujemny w wysokości 220 000zł  Wykonań 
za ubiegły rok było około 900 000zl , niewykonania czyli zaplanowanych było 156 000zł.Drugą sprawą był 
tomograf komputerowy(aparat firmy Toshiba), który został wydzierżawiony od firmy KIJA . Dzierżawa 
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miesięcznie będzie wynosiła 23 830zł dla 100pacjentów. Rozpoczęcie pracy tomografu nastąpi we 
wrześniu. W przypadku naprawy koszty ponoszone są przez firmę nie przez szpital.  
Kolejnym tematem poruszanym była robudowa szpitala . Doktor wyjaśnił, że szpital dostał  4mln zł na 
rozbudowę oddziału ratunkowego. Jeżeli chodzi o Ratownictwo Medyczne doktor wyjaśnił, że Wojewoda 
Wielkopolski  wymyślił, że od 1 stycznia 2011 roku nastąpi likwidacja ratownictwa kępińskiego. 
Dyspozytornia ma być w Kaliszu. Do końca nie wiadomo czy ta decyzja zostanie podjęta. 
 
Radny pan Marian Kurek wyraził swoje oburzenie, powiedział, że to nie my jesteśmy chorzy ale służba 
zdrowia. 
 
Doktor pan Henryk Kołcio wyjaśnił, że nie ma służby zdrowia tylko ochrona zdrowia i to nie lekarze o tym 
zadecydowali tylko Ci wyżej w urzędzie marszałkowskim. 
 
Radny pan Marcin Jeziorny zapytał, kto zarządza ratownictwem medycznym? 
 
Radny pan Leszek Zalewski odpowiedział, że wojewoda daje pieniądze i on zarządza. 
 
Radny pan Marcin Jeziorny zapytał, czy ratownictwo medyczne może działać w powiecie kępińskim? 
 
Radny pan Leszek Zalewski  wyjaśnił, że nie może tak być bo wojewoda daje pieniądze, czyli on 
dysponuje. Wojewodzie się wydaje, że ten system jest prawidłowy. Opieka zdrowotna nawet w 80-90% 
jest sprywatyzowana. 
 
Radny pan Flaczyk stwierdził, żeby napisać do wojewody że jako Rada jesteśmy  oburzeni, zaniepokojeni 
tą sytuacją.  
 
Przewodniczący Rady pan Zdzisław Kłodnicki dodał, że ma nadzieje że zachowany będzie zdrowy 
rozsądek. 
 
Rady Pan Zalewski dodał, że na naradzie też wszyscy wyrazili oburzenie. 
 
Doktor pan Kołcio wyjaśnił, że marszałek rozpisuje konkurs i wygrać może każde ratownictwo medyczne 
w Polsce. 
Sekretarz Gminy pan Waldemar Balcerek zajął stanowisko w sprawie remontu Ośrodka Zdrowia w 
Opatowie. Wyjaśnił, że w tym roku zostanie wykonany dach, koszt inwestycji to 90 000zł.Przetarg 
zostanie wypuszczony w lipcu, a termin realizacji koniec października – początek listopada. Cykl 
inwestycyjny jest dwuletni koniec będzie w 2011roku. 
 
Radny pan Marcin Jeziorny nawiązał do wypowiedzi sekretarza odnośnie pisma które wpłynęło na ręce 
pana Wójta od sanepidu odnośnie spraw technicznych które należy w ośrodku poprawić i doposażyć. 
Jest to ponaglająca sprawa, dlatego trzeba ruszyć z pracami jak najszybciej. 
 
Kierownik GOPS pani Aniela Lipińska przedstawiła sprawozdanie odnośnie pracy pomocy społecznej na 
terenie Gminy w I półroczu 2010roku. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady pan Zdzisław Kłodnicki podziękował gminnemu ośrodkowi w imieniu emerytów i 
rencistów za  te wszystkie programy z których panie korzystały. Dzięki wam były one opracowane. 
 
Radny pan Jerzy Flaczyk zwrócił uwagę, że pracownicy GOPS nie boją się pisać projektów, czego są 
rezultaty To co zostało zrobione w półroczu jest rzeczą wspaniałą i wymagającą pochwały. Tą inwencję 
należy kontynuować. 
 
Radny pan Marian Kurek podziękował za projekty, i zapytał  czy został zatrudniony człowiek z Wielunia 
do spraw związanych z AA? 
 
Kierownik  GOPS pani Aniela Lipińska wyjaśniła, że to jest sprawa komisji AA i nie jest to związane z 
pomocą społeczną. W tej chwili jest zatrudniony konsultant który jeździ do pięciu rodzin, kontaktuje się z 
nami i robi sprawozdania nam a my możemy kierować te osoby na leczenie. Pani kierownik zwróciła 
uwagę, że współpraca z tym panem przebiega dobrze 
. 
Radny pan Leszek Zalewski powiedział, że człowiek pracuje i widać ta jego pracę .Praca jest trudna. Ten 
pan pomaga też rodzinom alkoholika, ma wgląd w całą rodzinę.  
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Pani Aniela Lipińska dodała, że faktycznie zajmuje się żoną, rodziną. Nawet udało mu się namówić parę 
osób na grupy AA.  
 
Radny pan Marcin Jeziorny omówił temat sportu na terenie Gminy. Omówione zostały kluby LZS i  
sprawy finansów z nimi związanych 
 
Radny pan Leszek Zalewski zadał pytanie czy można ustawić przybliżony kosztorys utrzymania klubu w 
A klasie i w okręgówce? 
 
Radny pan Marcin Jeziorny wyjaśnił, że wzrastają opłaty sędziowskie, opłaty za wyjazdy. Największym 
wydatkiem finansowym jest przystosowanie obiektu. 
 
Radny pan Adam Kopis wytłumaczył, ze utrzymanie drużyny młodzieżowej (trampkarz starszy) balansuje 
około 10 000zł na sezon. Jeśli chodzi o klasową drużynę musi być minimum 50 000zł. Aby seniorzy mogli 
grać musi być młodzieżowa drużyna. MUKS Wilki Opatów reprezentują całą gminę. 
 
Sekretarz nawiązał do wypowiedzi radnego Jeziornego, że mówił on o wydatkach technicznych, które 
należy ponieść, tzn. chodzi o trybuny, barierki aby ten obiekt przystosować.  
 
Skarbnik pani Alina Brząkała zwróciła uwagę aby sportowcy policzyli wydatki na następny rok aby złożyć 
zapotrzebowanie już we wrześniu. 
 
Przewodniczący Rady dopowiedział raz jeszcze, że problem polega na opłotowaniu, trybunach i 
piłkochwytów. Musi być parking dla sędziowskich samochodów żeby spełnione zostały wymogi. Drużyna 
gra ładnie jest to reprezentacja gminy. Prowizorium rzeczowe musi być złożone do 15 listopada dlatego 
jeszcze będziemy mieć na to wpływ i mam nadzieje że następna rada to podtrzyma że pomogliśmy. Jeśli 
chodzi o sprawy techniczne, to jak już cos zostanie wykonane to pozostanie na następne lata. 
 
Radny pan Marcin Jeziorny zajął stanowisko odnośnie problemu zapewnienia bezpieczeństwa na 
meczach, które są podciągnięte pod imprezy masowe. Liczba kibiców może być duża, nadzór policyjny 
musi być. 
 
Radny Leszek Zalewski zadał pytanie czy przewidziane są wzmocnienia w składzie osobowym drużyny? 
 
Radny pan Adam Kopis wyjaśnił, że dwóch zawodników będzie nowych na 100%, kolejne trzy osoby są 
na etapie dogadywania i rozmów. Jeśli będzie praca z młodzieżą to będą jej efekty.  
 
Ad. 7 Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Na ręce Przewodniczącego Rady pana Zdzisława Kłodnickiego nie wpłynęła  żadna  interpelacja:  
 
Ad. 8. Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich  sesjach.  
 
Na poprzedniej sesji nie złożono interpelacji w związku z powyższym brak odpowiedzi. 
 
Ad. 9. Wolne głosy i wnioski.  
 
Radny pan Grzegorz Adamski omówił temat udzielonej pomocy dla powodzian, przeprowadzonej zbiórki 
darów w Opatowie. 11 czerwca zostały one zebrane i  12 czerwca zawiezione do wsi znajdującej się koło 
Oławy. Zebrane zostało ziarno, słoma i siano. Wszyscy byli bardzo zadowoleni. To co stało dostarczone 
wystarczy mieszkańcom na około 1,5 miesiąca.  
 
Przewodniczący Rady Pan Zdzisław Kłodnicki zwrócił się z pytaniem do pana sekretarza czy sprawa 
kominiarzy jest rozwiązana. 
 
Sekretarz odpowiedział, że zgodnie z przepisami trzeba dzwonić do kominiarza to on przyjedzie. On sam 
z siebie nie ma obowiązku, właściciel nieruchomości  jest zobowiązany do jego wezwania, oraz powinien 
mieć stosowną umowę i fakturę, że przegląd kominów był dokonany. 
 
Przewodniczący Rady poprosił pana sekretarza, żeby w następnym, biuletynie taka informacja się 
ukazała z wyjaśnieniami.  
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Ad. 10. Zakończenie obrad XLVIII Sesji Rady Gminy. 
 
W związku z tym, że wyczerpał się porządek  obrad Przewodniczący Rady Zdzisław Kłodnicki wobec 
zrealizowanego porządku obrad o  godz. 13;32  zamknął obrady XLIX sesji Rady Gminy.  
 
 
 
 
Protokółowała                                                                                              Przewodniczący Rady 
 
/-/ E. Poprawa                                                                                               /-/ Zdzisław Kłodnicki 


